
Suikerzijde - dijk 
Uit onderzoek is gebleken dat de dijk langs de vloeivelden aan de kant van het spoor niet voldoet aan 
de veiligheidsnorm. Er is geen acuut gevaar, maar de dijk moet wel stabiel gemaakt worden. Met 
deze werkzaamheden wil de gemeente nog in januari 2022 beginnen. De dijk van één vloeiveld langs 
het spoor moet over een lengte van grofweg 250 meter met één meter verlaagd worden. Uit een 
ecologische toets zijn voor deze werkzaamheden geen belemmeringen naar voren gekomen. Deze 
informatie hebben we eind vorig jaar gedeeld met uw raad en met de natuurorganisaties.  
  
Tegen deze werkzaamheden is door verschillende natuurorganisaties een handhavingsverzoek 
ingediend bij de provincie Groningen als bevoegd gezag. Omdat de provincie het handhavingsverzoek 
heeft afgewezen, hebben de natuurorganisaties bij de Rechtbank gevraagd om een schorsing van de 
werkzaamheden. De verlaging van de dijk zou volgens hen kort gezegd ten koste gaan van de luwte 
die is nodig voor vleermuizen om te foerageren. Om deze impasse te doorbreken en het 
veiligheidsrisico snel te kunnen oplossen heeft de gemeente voorgesteld een “windscherm” te 
plaatsen op het verlaagde stuk dijk, hoewel er volgens ons standpunt geen ecologische noodzaak toe 
is. Gisteren aan het einde van de dag hebben de natuurorganisaties besloten het schorsingsverzoek 
in te trekken. We zijn tevreden met deze uitkomst en beginnen op korte termijn met het stabiliseren 
van deze dijk. 
  
 


